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Stůl BEL CUBO se vyznačuje svým jednoduchým moderním designem. Velice se hodí k seda-
cím soupravám Bel canto, Block a Toraco. Je vhodný zejména do moderních interiérů bytů či 
kanceláří.

The BEL CUBO table is distinguished by simple modern design. It really goes well with the Bel 
canto, Block and Taraco sofas. It is suitable for modern interiors, flats and offices.

Der Tisch BEL CUBO zeichnet sich durch sein einfaches modernes Design aus. Sehr gut passt 
er zu den Sitzgarnituren Bel canto, Block und Toraco. Er ist vor allem für moderne Innenräume, 
Wohnungen und Büros geeignet.
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BEL CUBO 

BOWTIE je řada konferenčních stolků na jedné, centrální noze. Nejčastěj je BOWTIE provedena 
v nerezi a se stolovou deskou z tenkého, ale odolného materiálu Compact.

BOWTIE is a line of coffee tables on one central leg. The most frequent version of BOWTIE is in 
stainless steel and with table board made by a thin but resistant material Compact.

BOWTIE ist eine Konferenztischreihe auf einem Zentralfuß. Die meisten Ausführungen von 
BOWTIE sind aus rostfreiem Stahl, und die Tischplatte besteht aus dem dünnen, aber bestän-
digen HPL-Laminat.
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Dvojdílný konferenční stůl BISCOTTO vynikne v prostorných obývacích pokojích, či velko-
rysých kancelářích. Větší část je tvořena skleněnou deskou uchycenou k nerezové podnoži, 
menší část je mobilní, opatřena kolečky a dvěma šuplíky.

The two part coffee table BISCOTTO is suitable for spacious living rooms or offices. The big-
ger part is constituted by a glass board which is fixed to the stainless base. The smaller part is 
movable with castors and two drawers.

Der Doppelkonferenztisch BISCOTTO wird in geräumigen Wohnzimmern oder großzügigen 
Büros herausragen. Der größere Teil besteht aus einer Glasplatte, die am Fußgestell aus rostfre-
iem Stahl befestigt ist. Der kleinere Teil ist mobil, mit Rollen und zwei Schubladen versehen.
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BISCOTTO

Butterfly je subtilní a velice elagantní konferenční stolek, vybaven dvěma šuplíky s push systé-
mem. Pokud Vás zaujal, tak jej doporučujeme v dýhovaném provedení.

The Butterfly is a very elegant coffee table, which is equiped by two drawers with push system. 
If you are interested, we highly recommend it in veneered design.

Butterfly ist ein subtiler eleganter Konferenztisch, ausgestattet mit zwei Schubladen samt Push
-System. Wenn er Sie überzeugen konnte, empfehlen wir ihn in der Furnierausführung.
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BUTTERFLY

Minimalisticky strohý design stolků TRIPLE je navržen v kombinaci nerezových noh a drevěné 
lakované desky, která může v jakékoliv barvě být dle vzorníku RAL.

The minimalism design of TRIPLE tables is designed in combination of stainless legs and wood 
varnished board. This board can have any colour from RAL sample book.

Das minimalistisch schroffe Design der Kleintische TRIPLE ist in der Kombination Beine aus 
rostfreiem Stahl und einer lackierten Holzplatte entworfen, die entsprechend des RAL-Muster-
buchs in jeder beliebigen Farbe ausgeführt werden kann.
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TRIPLE

Moderní konferenční stůl obdélníkového, nebo čtvercového půdorysu výšky 250/350 mm s 
vtipným detailem lomení stolové desky.

Modern rectangular or squared coffee table is 250/350 mm high with a funny detail of table 
board breaking.

Ein 250/350 mm hoher rechteckiger oder quadratischer moderner Konferenztisch mit einem 
witzigen Brechungsdetail der Tischplatte.
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OBLONG

Konferenční stůl Doppel je obdélníkového tvaru a se skleněnou policí. Tento stůl je výrazný 
díky velice pěknému detailu procházejícího kovu na horní stolové desce. Stůl je subtilních 
letmých tvarů a hodí se zejména do moderních bytových interiérů.

The coffee table DOPPEL is rectangular with a glass shelf. This table is noticeable because of its 
very nice detail of a metallic element on the upper table board. The table is designed in slight 
shapes and is suitable to modern interiors.

Der Konferenztisch DOPPEL verfügt über eine rechteckige Gestalt und ein Glasregal. Die-
ser Tisch ist dank seinem sehr schönen Detail des durchlaufenden Metalls auf der oberen 
Tischplatte ausdrucksvoll. Der Tisch ist von subtiler flüchtiger Gestalt und passt insbesondere 
in moderne Wohnräume.
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DOPPEL

Elegantní konferenční stůl čtvercového půdorysu na kovové trubkové podnoži. Zakulacené 
rohy stolové desky a další detaily byly navrženy právě tak, aby Fresco table harmonizoval s 
křeslem a dvojlavicí Fresco.

Elegant squared coffee table on the metal base. Rounded corners of table board and other 
details were designed in this way to harmonize with the armchair and two seats sofa FRESCO.

Ein eleganter Konferenztisch mit einem quadratischen Grundriss auf einem metallischen Ro-
hrfußgestell. Die abgerundeten Ecken der Tischplatte und die weiteren Details wurden so ent-
worfen, dass der FRESCO Tisch mit dem FRESCO Sessel und der gleichnamigen Doppelbank 
harmoniert.
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FRESCO


